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Ärendet 

Med delegationsbeslut avses ett beslut som egentligen ska fattas av 

nämnden, men där nämnden beslutat flytta över beslutanderätten till 

någon annan, beslutet delegeras. Detta görs formellt i ärendet 

delegationsordning. Eftersom nämnden ska ha det övergripande 

ansvaret för hela verksamheten kan ärenden som i enlighet med 

Kommunallagen (KL) 6 kap 34 § avser verksamhetens mål, 

inriktning, omfattning eller kvalitet inte delegeras. 

Ärenden som rör myndighetsutövning mot enskilda får inte heller 

delegeras om de är av principiell beskaffenhet eller annars av större 

vikt. I övriga ärenden gäller i huvudsak att nämnden själv får 

bedöma vad som ska delegeras. 

Förändringarna i delegationsordningen är gjorda inom det område 

som behandlar ekonomi, bland annat vad gäller korrigeringar i 

beloppsgränser för att anpassas till de riktlinjer som finns för 

hantering i stadens ekonomiutskott.  

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

28 maj 2015. 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

 

§ 10 

Nya lokaler och ombyggnad för SFI Västerort och Jobbtorg 

Kista filial Tensta - Genomförandebestlut 

AMN 2014-0337-02.05.03 

Arbetsmarknadsnämndens beslut 

1. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att godkänna föreslagen 

förhyrning och verksamhetsanpassning av Bredbyskolans 

hus A och C, Bredbyplan 34a-b, Stolpkvarnen 2, för SFI 

Västerort och Jobbtorg Kista filial Tensta samt ger 

arbetsmarknadsdirektören i uppdrag att, under förutsättning 

att kommunstyrelsens ekonomiutskott godkänner 

förhyrningen, teckna hyresavtal i enlighet med vad som 

anges i detta tjänsteutlåtande 
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2. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att hemställa hos 

kommunstyrelsens ekonomiutskott om godkännande av i 

ärendet föreslagen förhyrning. 



 Protokoll AMN 2015-06-09 

Sida 18 (20)  

 

 

 

 

 

3. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att ge 

arbetsmarknadsdirektören i uppdrag att göra erforderliga 

beställningar för genomförande av Skolfastigheter i 

Stockholm AB, SISAB enligt vad som anges i ärendet. 

 

4. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att beslutet överlämnas 

till Skolfastigheter i Stockholm AB, SISAB. 

 

5. Arbetsmarknadsnämnden beslutade att justera paragrafen 

omedelbart 

Ärendet 

I ärendet föreslås att SFI Västerort och Jobbtorg Kista filial Tensta 

flyttar till Bredbyskolan. Planeringen är att de flyttar från 

Kämpingeskolan till Bredbyskolan i augusti 2016. Lokalerna 

kommer att verksamhetsanpassas och göras tillgängliga för personer 

med funktionsnedsättning.  

Förvaltningen konstaterar att de nya lokalerna i Bredbyskolan väl 

kommer att uppfylla verksamheternas behov. Det är angeläget att 

verksamheten finns där eleverna finns varför förvaltningen anser att 

lokaliseringen till Rinkeby ger många positiva effekter. Dessutom 

stora verksamhetsvinster genom samlokalisering av SFI och 

Jobbtorg. De nya lokalerna kan användas effektivare varför ytan 

kan minska något. 

Hyran blir cirka 1,4 mnkr högre per år efter flytten till 

Bredbyskolan. Ökningen av lokalkostnaden som flytten innebär 

ligger på en acceptabel nivå. De nya lokalerna medför att 

verksamheterna kan öka sina gruppstorlekar vilket medför ökade 

intäkter. 

Det finns frågeställningar om tryggheten kring Bredbyskolan 

Frågeställningen är relevant inte minst med erfarenheten från den 

tidigare lokaliseringen i Bussenhusskolan. I och med att 

förvaltningen startar verksamheter i lokalerna och att 

stadsdelsförvaltningen under 2016 öppnar en nybyggd förskola i 

anslutning till Bredbyskolan kommer områdets karaktär förändras 

vilket både polisen och stadsdelsförvaltningen bedömer vara 

mycket positivt för området. Förvaltningen har startat ett arbete med 

säkerhet i och omkring lokalerna. Arbetet involverar polisen, 

Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning och kulturförvaltningen. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

28 maj 2015. 
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Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 

Särskilt uttalande 

Vice ordförande Johanna Sjö m.fl. (M) samt Johan Fälldin (C) 

lämnade följande särskilda uttalande. 

KFs beslut från budget 2013 om att säkerställa Jobbtorg i Tensta 

fattades på goda grunder. Under åren har Tensta avlövats en hel del 

verksamheter som hade varit bra för området att ha kvar. Samtidigt 

är det nödvändigt att se till funktion och möjligheter och utsikterna 

till att finna lika goda lokaler i Tensta som i Rinkeby är små och 

samlokalisering är välkommet. Dock vill vi understryka vikten av 

att förvaltningen strävar efter att upprätthålla servicen till de boende 

i Tensta/Hjulsta. 

Särskilt uttalande 

Gulan Avci (FP) lämnade följande särskilda uttalande. 

I tjänsteutlåtandet uppehåller sig förvaltningen mycket vid 

säkerhetsaspekterna kring de nya lokalerna. Det framstår som att 

detta är ett potentiellt problem. Självklart måste Stockholms stads 

lokaler vara säkra och trygga för personal, studenter, aspiranter och 

inte minst de förskolebarn som enligt planerna ska vistas i lokalerna 

eller deras omnejd. Om säkerheten är ett potentiellt problem så 

måste förvaltningen i ett tidigt skede överväga om ytterligare 

åtgärder bör vidtas. Det är angeläget att förvaltningen håller 

nämnden informerad ifall säkerhetsläget förändras. 

Vi vill till sist också välkomna att det uppenbarligen är möjligt att 

iordningställa ändamålsenliga och inte minst tillgängliga lokaler för 

offentliga myndigheter i Tensta. En insikt som vi gärna skulle se att 

även regeringen kommer till, när det gäller utlokaliseringen av 

offentliga myndigheter till ytterstaden. 

Ersättaryttrande 

Ofelia Namazova (KD) lämnade följande ersättaryttrande. 

KFs beslut från budget 2013 om att säkerställa Jobbtorg i Tensta 

fattades på goda grunder. Under åren har Tensta avlövats en hel del 

verksamheter som hade varit bra för området att ha kvar. Samtidigt 

är det nödvändigt att se till funktion och möjligheter och utsikterna 

till att finna lika goda lokaler i Tensta som i Rinkeby är små och 

samlokalisering är välkommet. Dock vill vi understryka vikten av 
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att förvaltningen strävar efter att upprätthålla servicen till de boende 

i Tensta/Hjulsta. 

 

§ 11 

Månadsrapport för maj 2015 

AMN 2015-0013-1.2 

1. Arbetsmarknadsnämnden godkänner månadsrapporten och 

beslutar att lägga den till handlingarna 

 

§ 12 

Anmälningsärenden 

Arbetsmarknadsnämnden lägger följande ärenden till handlingarna: 

a) Arbetsmarknadsnämndens protokoll från den 19 maj 2015, 

justerat den 22 maj 2015. 

b) Protokoll från möte med rådet för funktionshinderfrågor den 3 

juni 2015. 

c) Protokoll från förvaltningsgruppens möte den 4 juni 2015, 

justerat den 8 juni 2015. 

 

§ 13 

Nämndens frågor 

En skrivelse angående sommarföretagande för unga överlämnades 

från Johanna Sjö (M), Gulan Avci (FP), Johan Fälldin (C) och 

Ofelia Namazova (KD) till nämnden för beredning. 

 

§ 13 

Förvaltningsinformation 

Tf förvaltningschef Thomas Lundberg lämnade följande 

information. 

- Nämnden inväntar beslut från förvaltningsrätten gällande 

upphandling av komux och sfi. 

- Stockholms stad tar emot ca 8 000 sommarjobbare i år, att 

jämföra med ca 6 000 sommarjobbare 2014. 

- Till hösten anordnas studiebesök i nämndens verksamheter 

för majoritet respektive opposition. 

______________________ 


